University of Wollongong (AUS) vs Santander Technological Units (COL)
2025年9月26日13:00，大连2025年国际大体联足球世界杯男子组11名-12名排位赛在大连市梭鱼湾足球场1号外场展开，澳大利亚伍伦贡大学对阵哥伦比亚桑坦德技术学院，开场第10分钟，澳大利亚队10号球员率先进球，第19分钟，澳大利亚队15号球员进球，第58分钟，哥伦比亚队9号队员进球，第69分钟，哥伦比亚队10号球员进球，2:2扳平比分，在随后进行的点球大战中最终全场比赛结束，澳大利亚伍伦贡大学8:9不敌哥伦比亚桑坦德技术学院，此役，哥伦比亚队大学球员发挥出色。每一次传球都带着青春的朝气，每一次射门都充满活力，为观众献上这场足球盛宴！

At 13:00 on September 26, 2025, Men's 11th-12th of Dalian 2025 FISU University World Cup Football kicked off at Outer Field #1 of Dalian Suoyuwan Football Stadium, with University of Wollongong (AUS) taking on Santander Technological Units (COL). In the 10th minute of the match, Player No. 10 of the Australian team scored the first goal. In the 19th minute, Player No. 15 of the Australian team scored. In the 58th minute, Player No. 9 of the Colombian team scored. In the 69th minute, Player No. 10 of the Colombian team scored, leveling the score at 2-2. At the end of the subsequent penalty shootout and the full match, University of Wollongong (AUS) was defeated 8-9 by Santander Technological Units (COL). In this match, the players of Santander Technological Units (COL) performed brilliantly. Every pass was full of vigor, and every shot was energetic, presenting this football feast to the audience!
